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Fine paperback copy. Particularly and surprisingly well-preserved; tight, bright, clean and especially sharp-
cornered. Physical description: 216 p. : ill. ; 19 cm. Notes: Includes bibliography and index. Summary: This
book offers a new general introduction to the Psalms. Prof. Seybold guides the reader through the most
important aspects of the history and form of the Psalm texts and the major questions of critical scholarship,
and discusses leading writers on the subject. A wide range of specific topics is covered: historical
background, literary form, classification, and parallels in other soruce of ancient literature. Subject: Bible.
O.T. Psalms - Introductions - Criticism, interpretation - Studies - Criticism, Higher. Christianity - Scriptures.
Christian liturgy, prayerbooks & hymnals. Biblical Studies. Series: Urban-Taschenbucher ; Bd. 382. Genre:
Bibliography, Illustrated.
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220 Seiten
Kurzbeschreibung
Psalmen sind Lieder und Gebete aus dem Alten Israel, gesammelt und überliefert im biblischen Psalter.
Darunter finden sich viele bekannte, aber auch ganz unbekannte Texte. Diese Einführung möchte dazu
beitragen, die Psalmen besser zu verstehen. Sie stellt zusammen, was man dazu wissen muss. Sie richtet sich
gleicherweise an Theologen und Nichttheologen. Unter den Stichwörtern Überlieferung, Entstehung,
Gestaltung, Ordnung, Bestimmung kommen literarische Sachverhalte zur Sprache; unter den Begriffen
Vergleichung, Wirkung, Auslegung werden historische Gesichtspunkte bedacht. So ergibt sich ein breiter
Zugang zum besseren Verständnis und damit auch zum sachgemäßeren Umgang mit diesen Texten. Über
den Autor und weitere Mitwirkende
Prof. em. Dr. Klaus Seybold lehrt Altes Testament an der Universität Basel.
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